



香港學界體育聯會

二零二二至二零二四年度聯會董事會委員直選議席選舉

1. 香港學界體育聯會會員周年大會將於二零二二年七月五日下午三時假奧運大樓賽馬會演講廳舉行，周年大會通告將於六月初郵寄至各會員學校。現專函通知會員學校有關二零二二至二零二四年度聯會董事會委員直選議席選舉事宜。
2. 依據聯會章程 12.2(A)董事會條款，董事會成員共十五名，詳列如下：

中學體育理事會（連同主席）	： 四名
小學體育理事會（連同主席）	： 四名
對外體育委員會主席	： 一名
中學會員學校直選議席	： 三名
小學會員學校直選議席	： 三名
3. 中、小學各三席直選委員之選舉在聯會會員周年大會舉行前以郵遞方式進行。參選人必須為學校代表，並須於香港學界體育聯會、前新界學界體育協進會或前香港學界體育協會擔任職務最少三年。直選委員不能同時出任中學體育理事會或小學體育理事會任何職務。
4. 每間會員學校只可提名一人，可提名他校代表，而參選人必須為學校校長或老師。
5. 提名表格必須由校長 / 老師提名人簽署、註明提名人 所屬學校及蓋上校印，方為有效。參選人亦須於提名表格上簽署，表示接受提名，並須於簡歷表上填寫校內及校外(各二行)的服務資料，校外服務須與學界體育有關。
6. 填妥之提名表格及簡歷表必須以提名專用回郵信封，於二零二二年五月二十六日或以前(以信封上郵戳日期為準)寄回聯會秘書處。
7. 如於截止後，中學或小學只有三名，或少於三名有效提名，則無需進行選舉。如需進行選舉，秘書處將簡列各有效參選人資料，連同選舉表格，於二零二二年六月一日郵寄至各會員學校。
8. 如對上述直選事宜有任何查詢，請致電 2711 9182 聯絡秘書處。

秘書長 鄧嘉珮 謹啟

致：各會員學校校長
日期：二零二二年五月三日



THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION
Election of the 6 Directly Elected Members to the Board of the Federation (2022-2024)

1. The annual general meeting of the Federation will be held on 5th July 2022 in the Jockey Club Lecture Theatre, Olympic House at 3:00pm. Notice of the AGM will be forwarded to member schools by early June 2022. In this respect, I am writing to inform all member schools on the election of the 6 Directly Elected Members to the Board of the Federation for the term of 2022-2024.
2. According to the Federation's Article 12.2 (A) Membership of the Board, the Board shall consist of 15 members appearing as follows :-

4 members including the Chairman from the Secondary School Sports Council (SSSC)
4 members including the Chairman from the Primary School Sports Council (PSSC)
1 member (The Chairman) from the External School Sports Committee (ESSC)
3 members directly elected from amongst secondary schools
3 members directly elected from amongst primary schools
3. The direct election of 3 members of primary schools and the 3 members of secondary schools shall be conducted by post in advance of the annual general meeting of the Federation. To be eligible for direct election the candidate must be a representative of a member school and has served in any committee of the Hong Kong Schools Sports Federation, the former New Territories Schools Sports Association or the former Hong Kong Schools Sports Association for at least 3 years. Directly elected members shall not hold office in the Secondary School Sports Council or Primary School Sports Council for the same term.
4. Each member school can only nominate one person who must be a school head or teacher and can be from other school.
5. The Nomination Form shall be signed by school head or school representative and stamped. The nominee shall also sign on the Nomination Form to confirm his/her acceptance, and fill out the Self-Introduction Form of Nominee, there shall be 4 rows for self-introduction, 2 for inside school services and 2 for outside school. Outside services should be related to schools sports.
6. The Nomination Form together with the Self-Introduction Form of nominee shall be returned, using **ONLY** the attached designated nomination envelope, by post to the Secretariat Office of the Federation **on or before 26th May 2022 (Postmark Date)**.
7. No election shall be necessary if there are 3 or less valid nominations from the secondary schools or primary schools. If an election is necessary after the closing of nomination, the Secretariat Office will send out the Election Form, which contains the list of all candidates and their self-introduction, to members on 1st June 2022.
8. Please contact the Secretariat Office at 2711 9182 for any queries on the direct election.

Carmen Tang
Secretary-General

To : Principals of all member schools
Date : 3rd May 2022